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主主用用戶戶新新功功能能通通知知   

自 2024 年 12 月 21 日（星期六）起，貴司指定的主用戶將默認可透過網上企業銀行

服務 (OEBS) 自主激活啟用我行的手機銀行應用程式，無需填寫《「網上企業銀行」

服務更改表格》。 

若貴司不希望您的主用戶啟用該功能，請盡快聯絡我行的客戶經理停用該功能。 

本通知之中英文文本如有歧異，概以英文文本為準。  

中國建設銀行（亞洲）股份有限公司  / 中國建設銀行股份有限公司香港分行 (中

國建設銀行股份有限公司是於中華人民共和國註冊成立的股份有限公司)  

謹啟 2024 年 11 月  

  

NNeeww  sseerrvviiccee  aavvaaiillaabbllee  ffoorr  mmaasstteerr  iinn  OOnnlliinnee  EEnntteerrpprriissee  BBaannkkiinngg  

SSeerrvviicceess  ((OOEEBBSS))  

With effect from December 21 2024 (Saturday), masters appointed by your 

company would be able to self-activate the use of our Mobile Banking App via 

Online Enterprise Banking Services (OEBS) by default, without the need to fill out 

the ‘Online Enterprise Banking Services Maintenance Form’. 

If your company wish to disable this function for your masters, please contact any of 

our relationship manager promptly. 

The English version of this notice shall prevail if there is any discrepancy between 

the English and Chinese versions. 

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited / China Construction Bank 

Corporation Hong Kong Branch (China Construction Bank Corporation is a 

company incorporated in the People’s Republic of China with limited liability) 

November, 2024 

 


